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Mötesdeltaga re
Oddbjöm Ericsson, ordf/sekr

Henrietta Klyvert
Karl-Ove Söderberg
Christin Sundvisson, kyrkoherde
Berit Andersson, tjg ers

Johnny Jonsson, tjg ers

Crister Leandersson, tjg ers

Lennart Blom, ej tjg ers

§ 35

Sammanträdets öppnande.
Ordförande Oddbjöm Ericsson hälsade välkommen och öppnade sammanträdet.
Särskilt välkomnades kyrkoherde Christin Sundvisson som ska sittamed i vårt församlingsråd.

Ledamöterna och Christin presenterade sig för varandra.

§ 36

Val av sekreterare.

Eftersom sekreteraren KristinaWåger inte var närvarande valdes Oddbjöm Ericsson till sekreterare
för sammanträdet.

§37

Val av protokollsjusterare.

Johnny Jonsson utsågs att justera dagens protokoll.

§ 38

Fastställande av föredragningslista.

Dagordningen fastställdes med tillägg av fyra punkter; 11. Förslag till hyressättning lokaler, 12. För-
samlingskollekter 2023.
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§39

Gudstjänstplanering hösten 2022.

Oddbjöm och Christin går igenom gudstjänstplaneringen för september-oktober som nu är klar. För
resterande del av året är planeringen ännu inte färdig.
Ordförande påminde om församlingsrådets önskan om att få högmässa när det finns präst. Detta för att
kunna erbjuda nattvardsñrande åtminstone en gång i månaden.

§40

Kyrkbänkskaffe.
Den 18 september får församlingen besök av en grupp från Myssjö-Oviken i samband med gudstjäns-
ten. Ordförande föreslog att församlingsrådet ordnarmed kyrkbänkskaffe efter gudstjänsten. Samti-
digt kan besökarna få lite information om kyrkan och församlingen.

§41

Ekonomi och budget 2023.

Ordförande konstaterade att församlingsrådet inte nyttjat så stor del av sin budget.

Christin föreslog att församlingsrådet kunde köpa in ett antal corporale eftersom det saknas i några
kyrkor, samt kalk, kanna, fat och oblatask till Ljungä kapell.
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Ordförande och Christin informerade om arbetet med budget för 2023 som påbörjats.
Budgetutskottet har föreslagit att församlingsråden ska få samma budget som 2022.

§42

Verksamhetsinfonnation.
- Konfirmation.
Christin informerade om att OlofRoos kommer att ansvara för konfinnationsundervisningen, som
kommer att ske på söndagar.

- Barn- och ungdomsverksamhet.
Marie Källström fortsätter med Pyttesång för de minsta och Gloriakören för de lite större barnen.
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Christin anser att det borde finnas mer verksamhet för barn och ungdomar, men att det för närvaran-
de saknas resurser för det.

- Diakoni.
Mona Brink ärmed i ett projekt tillsammans med ett antal föreningar i Kälarne som nu har en ge-
mensam lokal i Kälarne ditman kan komma för samtal och samvaro varje vecka.

§43

Rekrytering av kyrkvärdar.
Ordförande tog upp frågan om rekrytering av nya kyrkvärdar. Idag finns bara 4 kyrkvärdar, varav en
för tillfället inte kan tjänstgöra. Kyrkvärdarna tjänstgör vid gudstjänster och begravningar. Ordförande
bad om förslag på intresserade personer. De som skulle vara intresserade av att bli kyrkvärdar kan få
pröva på tillsammans med en kyrkvärd. .

Henrietta är intresserad och kommer att kontaktas för att få prova på.

§44

Punkten om församlingsråden roll och arbetssätt utgick. Inbjudan till uppföljning av vårens
utbildning kommer inom kort.

§45

Samtal om tjänsterna i östra området.

Christin informerade om prästbristen i området. Just nu är endast en av fyra prästtjänster besatt. Det
behövs därför vikarier för att klara de kyrkliga handlingarna och gudstjänster. Det finns några veniater
som hjälper till med gudstjänster.
I Hällesjö-Håsjö finns det varken församlingsassistent eller pedagog, endast 50% diakon. Det innebär
att det är svårt att rekrytera nya präster till området eñersom det inte finns ett fungerande arbetslag.

Christin ansåg att man skulle kunna ta bort en prästtjänst och i stället inrätta en tjänst som försam-
lingsassistent eller pedagog. Förslaget har också diskuterats i kyrkorådets arbetsutskott.
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§46

Hyressättning av lokaler.

Fastighetsutskottet har gått igenom hyressättningen i de gamla pastoraten och arbetat fram ett förslag
till hyressättning för det nya pastoratet.
Förslaget som innehåller riktlinjer för uthyrning, uthymingstaxor och hyresavtal, har skickat ut på re-
miss till församlingsråden.
Församlingsrådet diskuterade förslaget.
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§47

Församlingskollekter 2023.

Ordförande påminde om att församlingsrådet vid nästa sammanträde måste besluta om församlings-
kollekter for 2023 och bad församlingsrâdet att ñmdera på hurman vill att kollektema ska fördelas.
Christin tipsade om att församlingsrådet skulle kunna besluta om kollekter till en lokal diakonipott
som diakonen skulle kunna använda.

§ 48

Information.
- Christin informerade om att kansliet håller på att ta fram riktlinjer för kommunikation för att det ska
bli ”rättvist” mellan församlingarna.

- Nästa sammanträde blir den 20 november, kl 12 i Västanede församlingshem.

§ 49

Avslutning.
Ordförande avslutade sammanträdet.
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